书面表达  图画作文押题  
 【押题1】假设你叫李华，在你居住的小区有很多乱涂乱写的现象，有人在此做广告，有人在这里画画，甚至骂人。请你根据下图内容，结合生活实际，给中国日报China Daily写一篇文章反映这种现象，说明自己对这一现象的看法，并提出解决办法。
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注意：1.根据以上内容写一篇短文，不要逐句翻译，可适当增加细节以使行文连贯；
2.准确使用语法和词汇，使用一定的句型、词汇，清楚、连贯地表达自己的意思；
3. 词数：100个左右。开头已给出，不计入总词数。
Dear editor,

   What the picture shows is just a common scene in the neighborhoods where we live, whether it is in city or in town. Public places are now made too much use of by people.______________

____________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

____________________________________________________________________________

                                                     Yours sincerely,

                                                      Li Hua

【押题理由】本篇看图作文针砭时弊，反映我们现实生活中的不良现象。话题新颖，要求学生描述图画中的现象，并发表自己的看法，对考生组织文字材料和写作的能力要求都比较高。
【精彩范文】
Dear editor,
   What the picture shows is just a common scene in the neighborhoods where we live, whether it is in city or in town. Public places are now made too much use of by people. Some make drawings or practising their handwriting on walls in these places to show their talents or for fun. Some take advantage of such public places to make free advertisements. Others even put dirty words in these places to curse those whom they don’t like.

   In my point of view, measures should be taken by local administration organizations to keep public places tidy, clean and well preserved. On the other hand, people should mind their behaviors. As we know, the image of a neighborhood or a city is reflected especially in public places. The practices above spoil our living environment and the impression on travelers to our hometown.
                                                     Yours sincerely,

                                                      Li Hua

【好词、典句背诵】
① Some take advantage of such public places to make free advertisements.  
② Others even put dirty words in these places to curse those whom they don’t like. 
③ In my point of view, measures should be taken by local administration organizations to keep public places tidy, clean and well preserved.  
【押题2】假设你校举行题为“网吧的危害（Harmful Influence of Cyber Centers）”的征文活动。请根据下图写一篇英语短文，描述图中的内容，并就其反映的现象发表评论和提出方案。
要点提示：

1. 一位父亲在找儿子
2. 街上满是网吧


3. 儿子在网吧玩

4. 描述网吧多的现状
5. 网吧的危害（评论）
6. 解决方案
注意：
1. 词数：100左右；
2. 可适当增添细节，以使行文连贯；
3. 文中不可使用真实姓名和学校名称；
4. 参考词汇：网吧:cyber center。
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【押题理由】本篇写作的话题是关于网吧对中学生的危害，要描述图中的内容，并发表评论和提出方案。这样的话题与中学生的生活密切相关，是近年高考英语书面表达的热点话题。
【精彩范文】
As we can see in the picture, a father is anxiously looking for his son addicted to online games. It seems that he has great trouble finding the boy because the street is full of cyber centers and he hardly knows in which one his son is enjoying games.

Nowadays, more and more cyber centers are being opened under cover of improving intelligence. In reality, these are places where large numbers of teenagers run into online chat or games and can rarely be pulled out. In my opinion, serious measures should be taken to reduce the number of cyber centers as well as to help teenagers develop some other hobbies which do them good.

【好词、典句背诵】
① As we can see in the picture, a father is anxiously looking for his son addicted to online games. 

② It seems that he has great trouble finding the boy because the street is full of cyber centers and he hardly knows in which one his son is enjoying games. 
③ In reality, these are places where large numbers of teenagers run into online chat or games and can rarely be pulled out. 
【押题3】


自2008年6月1日起，中国将全面禁止超薄塑料袋的使用，商品零售场所不得无偿提供塑料购物袋。请结合图画内容，联系实际，就此发表一下自己的看法和评论。（100词左右。）
【押题理由】关注时事，关注环保将是2008年高考的一大热点，极大的开放性，就熟悉的话题发表自己的看法，是本题的的一大特色。
【精彩范文】
Worrying about environmental issues and a severe waste of resources, China will ban the free plastic bags, but it may not be universally welcomed as they provide convenience to consumers.
I think the ban is good both for us and for the whole world. As we know, while providing convenience, plastic bags have caused serious pollution because of too much use and inadequate recycling.
But everything is two-sided. For the time being, people have really got used to using them, and they do give us lots of convenience. If forbidding using plastic bags, we should find ways to solve the problem. The consumers ought to bring cloth bags or shopping baskets instead of plastic bags.

【好词、典句背诵】
① I think the ban is good both for us and for the whole world, which can reduce waste and save resources.
② As we know,…  

③ a series of  

④ So, we can not wait to stop using them.  

⑤ got used to 

⑥ If we forbid using plastic bags, we should find ways to solve the problem.
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【押题4】随着改革开放的推进，人们的生活越来越好：票子越来越多，房子越来越大，医疗条件越来越好……，然而，越来越多的人精神抑郁，心理问题日益严重，人际关系相对冷漠……请根据下面漫画的内容，写一篇短文，题目自拟。
要求：1.描述漫画内容 ，表达个人观点；
2.字数要求：120词左右，开头以给出，不计入总数。

　Be a Real Health Person

There are four pictures, which give us some advice about how to be in good mental health. The first picture tells us that                                                         
【押题理由】随着社会的进步，心理健康越来越受到人们的关注。以图画的形式提供真实的场景是本题的一大特色。
【精彩范文】
Be a Real Health Person

There are four pictures, which give us some advice about how to be in good mental health. The first picture tells us that happiness doesn’t depend what you have, but on what you can give. The second one shows that you cannot decide what the weather is like, but you can decide what mood you are in. The third one makes it clear that you should examine your own words and deeds before correcting the others. The fourth one indicates you should not be always upset and should say to yourself everyday,” I’m really good.” 
    In my opinion, to become a real healthy man, we should take the advice of the pictures. Besides, we should remember some important points. Firstly, we should talk with others when coming across difficulties. Secondly, we should to do something to lessen our pressure, such as reading, listening to the music. Only in this way, can we become a healthy modern man, ready to take on any challenges. 
【好词、典句背诵】
① The second one shows that you cannot decide what the weather is like, but you can decide what mood you are in. 

② In my opinion   

③ take the advice of   
④ Only in this way, can we become a healthy modern man, ready to take on any challenges.
【押题5】假定你是李华,你的学校将举行一次万米长跑活动.你同学刘星也参加此次活动.他因事外出,要你抽空及时给他一份有关此次活动的邮件,请你根据海报告知他相关事项.
注意:1.具体内容见图海报
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2. 开头、结尾已给出。

为推动全民健身活动,学校决定举行万米长跑. 

时间:4月15日下午2时(风雨无阻)
参加人数:每班10人

注意事项: 1.下午1:30前在学校操场集合,请不要迟到；
          2. 长跑路线见图。
【押题理由】今年是奥运年，全民健身是社会关注的重点话题，因此也将是高考考查的重点内容。
【精彩范文】
Dear Liu Xing,

How’s everything with you? I’m writing to tell you the race to be held at 2:00 pm on April 15. you are one of ten participants in your class in the race and you need to be at the school gate at 1:30 pm that day. All the racers will begin the race from the gate, then turn right and run along the People’s Street till you see the traffic lights where you should turn right again and keep running along the BeiShan Road till the Post Office opposite. There, turn right and keep on again to the side of river, once again have a right turn, and all the racers run for their finishing line at the school gate! By the way, if you want some further information, please let me know!

Yours sincerely,
Li Hua
【好词、典句背诵】

 ① How’s everything with you?
 ② till you see the traffic lights where you should turn right again
③ once again have a right turn
④ By the way, if you want some further information, please let me know!
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